
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 30. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 198
Vil ministeren oplyse, hvor mange penge der bliver brugt på arbejdet med at
begrænse udgifterne alene i medicinindkøbet hos RADS, IRF, Amgros og
UVKL set i forhold til de 40 millioner som over en fireårig periode blev tildelt
den nu nedlagte compliancecepulje, som skulle sikre, at den indkøbte medicin
faktisk også bliver taget af patienterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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